
ZAPISNIK 

REDNE LETNE SKUPŠČINE 
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Redna letna skupščina društva Združenje avtorjev in nosilcev malih in drugih avtorskih 
pravic Slovenije, k. o. (v nadaljevanju: ZAMP) je bila sklicana v četrtek, 3. 7. 2024, ob 
15.00 uri v dvorani Društva univerzitetnih profesorjev, Reber 11, 1000 Ljubljana. 

Skupščine se je na podlagi šestega odstavka 23. člena Zakona o kolektivnem upravljanju 
avtorskih in sorodnih pravic (Uradni list RS, št. 63/16 in 130/22; v nadaljevanju: ZKUASP) 
udeležila tudi pooblaščenka Urada RS za intelektualno lastnino, gospa Eva Gros. 

Skupščina je bila sklicala z objavo sklica na spletni strani Agencije Republike Slovenije za 
javnopravne evidence in storitve (v nadaljnjem besedilu: AJPES) dne 18. 6. 2024 in z 
objavo sklica in gradiva na spletni strani društva (https:ljwww.zamp
zdruzen je.si/ aktualno/ novice/ vabilo-na-redno-letno-skupscino-zdruzenja-zamp-2024.html) 
istega dne. Besedilo objave sklica je priloženo temu zapisniku. Pooblastila za zastopanje 
in druga dokazila o sklicu hrani Združenje ZAMP. Seznam udeležencev je priložen temu 
zapisniku. 

Nihče ni zahteval posebnega ugotavljanja istovetnosti udeležencev. 

Za skupščino je bil predlagan naslednji dnevni red: 

l. Otvoritev skupščine, ugotavljanje sklepčnosti in izvolitev delovnih teles 
skupščine 

2. Obravnava Poročila Nadzornega odbora o Letnem poročilu za leto 2023 

3. Obravnava Poročila o delovanju Nadzornega odbora Združenja ZAMP za leto 
2023, seznanitev z izjavami poslovodstva in članov Nadzornega odbora o 
nasprotju interesov ter obravnava in sprejem revidiranega Letnega poročila za 
leto 2023 s poročilom revizorja 

4. Poročilo poslovodstva o delovanju Združenja ZAMP v tekočem letu 

5. Pobude in vprašanja članov 
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AD 1: OTVORITEV SKUPŠČINE, UGOTAVUANJE SKLEPČNOSTI IN IZVOLITEV DELOVNIH 
TELES SKUPŠČINE 

Ob 15:04 je poslovodja ZAMP, mag. Barbara Pogačnik, ugotovila, da ob 15:00 ni bila 
prisotna večina oziroma polovica od 1.417 članov, in v skladu z osmim odstavkom 16. 
člena Statuta društva ZAMP - Združenja avtorjev in nosilcev malih in drugih avtorskih 
pravic Slovenije, k. o., z dne 31. 8. 2023 (v nadaljevanju: Statut) odložila začetek skupščine 
za 15 minut. 

Ob 15:17 je mag. Barbara Pogačnik otvorila zasedanje skupščine ZAMP. Prisotne je 
seznanila, da ob 15:00 skupščina ni bila sklepčna, ker ni bila navzoča polovica članov, saj 
lahko po določbi osmega odstavka 16. člena Statuta skupščina veljavno odloča, če je 
navzočih vsaj polovica članov. če na začetku seje skupščine ni prisotnih več kot polovica 
članov ali njihovih pooblaščencev, se seja nadaljuje čez 15 minut in v tem primeru 
skupščina lahko odloča, če je prisotnih vsaj 10 članov. 

Ker je bilo ob 15:17 uri navzočih več kot 10 članov, je mag. Barbara Pogačnik razglasila, da 
lahko skupščina veljavno odloča. Ugotovila je, da je na skupščini prisotnih 15 članov in 
podanih 28 pooblastil članov, skupno torej 43 glasov. 

Poslovodstvo Združenja ZAMP predlaga skupščini, da sprejme naslednje sklepe: 

Sklep št.1: 

Sklep št. 2: 

Sklep št. 3: 

Ugotovi se, da je skupščina sklepčna. 

Za predsedujočega skupščine se imenuje odvetnik Mitja Bartenjev. 

Za zapisnikarja se imenuje Tomaž Lajovic. 

Za overite/jici zapisnika se imenujeta: 1. Ana Marija Lamut in 2. Marija 
Lihtenvalner. 

Za preštevalca glasov se imenuje dr. David Nede/jkovic. 

Skupščina je z osebno prisotnostjo 15 članov in podanimi 28 pooblastili potrdila sklep 
št. 1 in ugotovila sklepčnost skupščine. 

Skupščina je s 43 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 2 
in potrdila, da se za predsedujočega skupščine imenuje odvetnik Mitja Bartenjev. 

Poslovodja Združenja ZAMP mag. Barbara Pogačnik je ob 15:21 ugotovila, da je prisotnih 
44 glasov, saj je pristopil še en član. 

Skupščina je s 44 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 3 
in potrdila ostale predlagane organe skupščine. 

Poslovodja Združenja ZAMP mag. Barbara Pogačnik je besedo predala imenovanemu 
predsedniku skupščine, odvetniku Mitji Bartenjevu, ki je ugotovil, da seznam udeležencev 
izkazuje, da je skupščina po osmem odstavku 16. člena Statuta sklepčna. Predsednik 
skupščine je udeležence obvestil, da je iz seznama navzočih razvidna udeležba (osebno ali 
po pooblaščencih) 44 članov društva s skupno prav toliko glasovi. 
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Predsednik skupščine je v zvezi z vodstvom skupščine navzočim članom pojasnil tudi nekaj 
procesnih pravil. Za veljaven sprejem sklepov je potrebna večina na skupščini navzočih z 
glasovalnimi pravicami. Dodal je še, da ima pri vsaki točki dnevnega reda najprej besedo 
poročevalec, ki predstavi predlagani sklep, nato sledi razprava, v kateri ima vsak na voljo 
2 minuti. Opozoril je tudi na to, da se bo ob vsaki točki sklep predstavilo in ga predlagalo 
v sprejem skupščini ter da bosta razprava in sklepanje o točki dnevnega reda z razglasitvijo 
izida glasovanja o sklepu končana. 

AD 2: OBRAVNAVA POROČILA NADZORNEGA ODBORA O LETNEM POROČILU ZA 
LETO2023 

Predsednik skupščine je predsednika nadzornega odbora dr. Davida Nedeljkovica zaprosil 
za predstavitev predlaganega sklepa o seznanitvi skupščine s Poročilom nadzornega 
odbora o Letnem poročilu, ki je skupaj z ostalim skupščinskim gradivom objavljeno na 
spletni strani društva. 

Predsednik nadzornega odbora dr. David Nedeljkovic je predstavil poročilo nadzornega 
odbora o Letnem poročilu za leto 2023, ki je skupaj z ostalim skupščinskim gradivom 
objavljeno na spletni strani društva, ter pojasnil, da Letno poročilo Združenja ZAMP za leto 
2023 obsega resnični prikaz premoženja in poslovanja ZAMP v letu 2023. 

Predsednik skupščine je ob 15:34 ugotovil, da je prisotnih 46 glasov, saj sta pristopila še 
dva člana. 

Predsednik skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede predstavitve Poročila 
nadzornega odbora o Letnem poročilu. K razpravi se ni prijavil nihče. 

Predsednik skupščine je dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja ZAMP 
skupščini, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 4: Skupščina se seznani s Poročilom nadzornega odbora o Letnem poročilu 
za leto 2023, ki je objavljeno v gradivu za skupščino. 

Skupščina je s 46 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 4, 
da je seznanjena s Poročilom nadzornega odbora o Letnem poročilu za leto 2023, ki je 
objavljeno v gradivu za skupščino. 

AD 3: OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU NADZORNEGA ODBORA ZDRUŽENJA 
ZAMP ZA LETO 2023, SEZNANITEV Z IZJAVAMI POSLOVODSTVA IN ČLANOV 
NADZORNEGA ODBORA O NASPROTJU INTERESOV TER OBRAVNAVA IN 
SPREJEM REVIDIRANEGA LETNEGA POROČILA ZA LETO 2023 S POROČILOM 
REVIZORJA 

V tretji točki dnevnega reda je predsednik skupščine besedo najprej predal predsedniku 
nadzornega odbora dr. Davidu Nedeljkovicu. 

Predsednik nadzornega odbora dr. David Nedeljkovi<: izpostavil, da je imel nadzorni odbor 
v letu 2023 šest sej, na katerih se je redno seznanjal s poslovanjem in delovanjem 
kolektivne organizacije ter odločal o vprašanjih v okviru lastne pristojnosti. Pojasnil je, da 
je poročilo o delu nadzornega odbora v letu 2023 sestavni del letnega poročila, ki je 



gradivo skupščine, in ponudil podrobnejša pojasnila, če bi imel kdo od prisotnih kakšno 
vprašanje. 

Predsednik skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede predstavitve poročila 
nadzornega odbora v letu 2023. 

Poslovodja mag. Barbara Pogačnik je izpostavila, da ji je pred iztekom prvega mandata 
poslovodje nadzorni odbor v aprilu leta 2023 podelil nov štiriletni mandat, ki traja do 
aprila leta 2027. 

Predsednik skupščine je dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja ZAMP 
skupščini, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. S: Skupščina se seznani s Poročilom o delovanju nadzornega odbora 
Združenja ZAMP za leto 2023, ki je sestavni del Letnega poročila Združenja 
ZAMP za poslovno leto 2023. 

Skupščina je s 46 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. S, 
da je seznanjena s poročilom o delovanju nadzornega odbora v letu 2023. 

Predsednik skupščine je pojasnil, da so v Letnem poročilu Združenja ZAMP za leto 2023 
objavljene tudi pisne izjave poslovodstva in članov nadzornega odbora o nasprotju 
interesov, s katerimi se mora skupščina formalno seznaniti. 

Predsednik skupščine je dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja ZAMP 
skupščini, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 6: Skupščina se seznani s podanimi pisnimi izjavami poslovodstva in članov 
nadzornega odbora Združenja ZAMP o nasprotju interesov po 29. členu 
ZKUASP, ki so sestavni del Letnega poročila Združenja ZAMP za poslovno 
leto 2023. 

Skupščina je s 46 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 6, 
da je seznanjena s podanimi pisnimi izjavami poslovodstva in članov nadzornega odbora 
Združenja ZAMP o nasprotju interesov po 29. členu ZKUASP, ki so sestavni del Letnega 
poročila Združenja ZAMP za poslovno leto 2023. 

Predsednik skupščine je zaprosil poslovodjo mag. Barbaro Pogačnik, da predstavi poročilo 
o delu poslovodstva v letu 2023 in revidirano Letno poročilo za leto 2023. 

Mag. Barbara Pogačnik je uvodoma izpostavila, da je bilo v letu 2023 z zbranimi 
755.188 EUR zbranih največ avtorskih honorarjev v zadnjih šestih letih. Predstavila je tudi 
znesek delitvene mase, ki gre v delitev v letu 2024 in končni odstotek stroškov poslovanja 
kolektivne organizacije, ki je v primerjavi z letom poprej za 1,27 % nižji, ter poudarila, da 
je trend poviševanja učinkovitosti ZAMP po več kazalnikih pozitiven, hkrati pa izrazila 
željo, da bi lahko naslednje leto lahko predstavila še boljše rezultate. Nato je izčrpno 
predstavila poročilo poslovodstva in revidirano Letno poročilo za leto 2023. 

Predsednik skupščine je navzoče člane pozval k razpravi glede poročila poslovodstva in 
revidiranega Letnega poročila Združenja ZAMP. K razpravi se ni prijavil nihče. 
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Predsednik skupščine je dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja ZAMP 
skupščini, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 7: Skupščina se seznani s poročilom poslovodstva in sprejme revidirano 
Letno poročilo Združenja ZAMP za leto 2023, ki je objavljeno v gradivu za 
skupščino. 

Skupščina je z 46 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 7, 
da je seznanjena s poročilom poslovodstva in sprejme revidirano Letno poročilo 

Združenja ZAMP za leto 2023, ki je objavljeno v gradivu za skupščino. 

AD 4: POROČILO POSLOVODSTVA O DELOVANJU ZDRUŽENJA ZAMP V TEKOČEM 
LETU 

Predsednik skupščine je prešel na četrto točko dnevnega reda, v kateri je z namenom 
predstavitve poročila poslovodstva o delovanju Združenja ZAMP v tekočem letu besedo 
predal mag. Barbari Pogačnik. 

Poslovodja mag. Barbara Pogačnik je na področju dogovarjanja z uporabniki izpostavila 
uspešen zaključek več kot tri leta trajajočih pogajanj z RTV Slovenija, pričakovani ponovni 
zagon urejanja razmerij s splošnimi knjižnicami, spodbujen z nedavnimi aktivnostmi tržne 
inšpekcije, in prizadevanja za sklenitev skupnega sporazuma s konzorcijem kliping agencij, 
obenem s prizadevanjem ZAMP, da čimprej uskladi vse svoje temeljne akte z ZKUASP. 
Pojasnila je, da sta z licenciranjem dejavnosti klipinga povezana tudi vloga za dovoljenje 
za kolektivno upravljanje nekaterih pravic, ki jih trenutno dovoljenje ne obsega, in 
pomembno povečanje članstva s pridobitvijo znatnega števila pooblastil novinarjev. 
Opozorila je na potrebo po čim prejšnji uskladitvi vseh aktov z ZKUASP, saj lani sprejete 
spremembe in dopolnitve aktov po mnenju URSIL tega kriterija še ne izpolnjujejo v celoti, 
in v tem okviru izpostavila predvsem prenovo ureditve namenskih skladov. Napovedala 
je, da bo javna razprava o spremembah in dopolnitvah statuta ter pravilnikov ponovno 
odprta konec julija, sklic skupščine, na kateri se bo o aktih odločalo, pa je načrtovan v 
začetku septembra letos. Naslovila je tudi vprašanje kolektivnega upravljanja pravic AV 
prevajalcev, med katerimi so nekateri že člani ZAMP, in sicer kot avtorji in prevajalci 
leposlovnih del, ter pojasnila, da je v tem trenutku širitev repertoarja na avdiovizualna 
dela zaradi zahtevnosti postopka uskladitve z ZKUASP neizvedljivo, po formalni uskladitvi 
pa bo mogoče razmišljati tudi o ustrezni ureditvi tega področja, verjetno tudi z ustrezno 
dopolnitvijo aktov. Poudarila je, da kljub vedno večjim potrebam po delu in s tem 
načrtovanemu povečanju tega stroška ocenjuje, da bo mogoče delež stroškov delovanja 
kolektivne organizacije v zbranih sredstvih v prihodnje še znižati. Omenila je še, da bo v 
primeru širitve repertoarja in obdelave podatkov za novo pravico potrebno pridobiti nov 
kader, da pa je relativno težko pridobiti kvalitetne sodelavce za delo v kolektivni 
organizaciji. 

K razpravi se je na poziv predsednika skupščine prvi prijavil član, ki je izpostavil, da obseg 
razpoložljivih sredstev sicer predstavlja realen problem zaradi spoštovanja dopustnega 
deleža stroškov, a da zniževanje stroškov in pasivna drža organizacije nista prava smer in 
da mora strategija razvoja kolektivne organizacije zagotoviti, da bo za imetnike zbranih 
čim več sredstev. Po njegovem mnenju so prihranki mogoči predvsem v združevanju 
skupnih aktivnosti več kolektivnih organizacij. 

Predsednik nadzornega odbora dr. David Nedeljkovic je zavrnil mnenje o pasivni drži 
ZAMP, omenil, da že dve desetletji deluje v njegovih organih, in pojasnil, da je ZAMP v 
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zadnjih letih iz organizacije, v kateri so člani organov še delovali prostovoljsko, močno 
zrasel tako v profesionalnem smislu kot v naboru aktivnosti. Izpostavil je, da zaradi 
kadrovske podhranjenosti in obsega poslovanja ZAMP že dlje opozarja na težavo, ki bi se 
lahko pojavila ob delovanju namenskih skladov, katerih upravljanje bi se lahko izkazalo za 
izvedbeno in stroškovno zahtevno. Dobrih sodelavcev namreč za ne pretirano dobro 
plačano delo s faktorjem dva glede na gospodarstvo ni lahko pridobiti. 

Poslovodja mag. Barbara Pogačnik je pojasnila, da so pogovori o združevanju baz in 
skupnem izvajanju storitev v teku. Poudarila je, da širitev na področje klipinga predstavlja 
razvoj v pravo smer, da pa rezultati ne pridejo čez noč. Ob tem je izpostavila, da 
samostojnih kolektivnih organizacij s področja literature tudi v globalnem smislu ni veliko, 
saj je uporaba literarnih del vse bolj - in celo v literarni srenji - percipirana kot uporaba 
javnega dobra, kar predstavlja resen problem tudi za kolektivno uveljavljanje pravic 
avtorjev literarnih del. 

Predsedujoči skupščini je dal na glasovanje predlog poslovodstva Združenja ZAMP 
skupščini, da sprejme naslednji sklep: 

Sklep št. 8: Skupščina se seznani s poročilom poslovodstva o delovanju Združenja 
ZAMP v tekočem letu. 

Skupščina je z 46 glasovi ZA, O vzdržanimi glasovi in O glasovi PROTI potrdila sklep št. 8, 
da je seznanjena s poročilom poslovodstva o delovanju Združenja ZAMP v tekočem letu. 

AD 5: POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV 

Predsednik skupščine je prešel na peto točko dnevnega reda in prisotne pozval k podaji 
njihovih pobud in vprašanj. 

K besedi se je prijavila članica, ki je pojasnila, da so v javni razpravi podali predlog za širitev 
obsega del, iz katerih pravice kolektivno upravlja ZAMP, in sicer tako, da bi ta obsegal tudi 
avdiovizualna dela. Svojih pravic namreč AV prevajalci ne morejo uveljavljati preko 
nobene izmed kolektivnih organizacij, saj njihovih pooblastil AIPA ne želi, ZAMP pa teh 
pravic trenutno ne more uveljavljati. Pojasnila je, da je v velikem delu Evrope kolektivno 
upravljanje njihovih pravic urejeno in da imajo tudi pismo podpore evropskega 
stanovskega združenja AVTE, ter ponudila pomoč pri vzpostavljanju potrebnih kontaktov 
in strokovnih povezav za primerjavo pravnih rešitev. 

Poslovodja mag. Barbara Pogačnik je pojasnila, da je pri ureditvi področja vrsta izzivov, od 
pravnega sistema v Republiki Sloveniji in podelitve pravic za kolektivno upravljanje do 
pogodb o prenosu pravic, ki jih sklepajo AV prevajalci. 

Predstavnica URSIL gospa Eva Gros je pojasnila, da je skladnost organizacije z ZKUASP 
temelj za podelitev katerega koli novega dovoljenja za kolektivno upravljanje, URSIL pa 
pred izdajo posebej preverja tudi učinkovitost načrtovanega kolektivnega upravljanja. 

Članica je pojasnila, da je bilo AV prevajalcem na AIPA priporočeno, da naj se organizirajo 
v okviru ZAMP, ter da v večjih državah (Španija, Francija) njihove pravice upravljajo 
posebne kolektivne organizacije, ponekod drugje (Poljska, Slovaška) pa v okviru literarnih 
kolektivnih organizacij, ki pa upravljajo tudi AV repertoar. Menijo, da je z vidika evropske 
zakonodaje posebej pomembno načelo primernega in sorazmernega plačila iz 18. člena 
Direktive (EU) 2019/790, ki morda ni ustrezno preneseno v slovensko pravo. 



Na koncu je predsednik skupščine navzoče vprašal, ali ima kdo kakršno koli pripombo na 
vodenje skupščine. Ker pripomb ni bilo, je predsednik skupščine ugotovil, da je s peto 
točko dnevni red izčrpan in zasedanje zaključil ob 17:08 uri. 

Predsednik skupščine: Mitja Bartenjev 

Zapisnikar: Tomaž Lajovic 

Overiteljici: Ana Marija Lamut 

Marija Lihtenvalner 
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